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Vážení,

rád  bych  touto  formou  osobně  poděkoval  za  proběhlou  rekvalifikaci  trenéra  11.  třídy  pod

záštitou  Jachtařské  akademie.  Dle  mého  názoru,  oproti  dřívějším  praktikám  se  celý  proces  zvýšení

kvalifikace na trenéra  11. třídy značně zefektivnil a zkvalitnil.  Musím  upřímně říci, že získání této licence

není tak lehký proces, j.ak j.sem si  původně myslel. A to je dobře. Jedním  ze základních  pilířů vzdělání

trenérů,   samotných   jachtařů    a    při'padně   odborné   veřej.nosti   je    možnost   čerpat   zdatabáze

uskutečněných   odborných   přednášek   našich    předních   jachtařů,   trenérů   a    rozhodčích,   včetně

zahraničních.  Účastni'ci  měli  možnost získat,  diskutovat,  konzultovat a  sami si ověřit nové  poznatky a

metody trénování od  top  kolegů  trenérů  včele  s Jakubem  Kozelským,  Milanem  Hájkem,  Martinem
Trčkou a dalšími.  Byla jich celá  řada.  Myslím si, že se nenajde  nikdo z nás  účastníků,  kdo může tvrdit,

že zná ,,všechno`'. Prostě j.e velký prostor ke zlepšení, čerpáni' informací, podkladů a poznatků a hledání

té správné nejen trenérské ,,cesty``.

Jestliže budeme trpěliví a dáme tomu to správné a efektivní maximální úsili',  pevně věřím, že

se výsledky v budoucnu projeví.

Jistě i z tohoto  ročníku vzešly určité systémové  připomi'nky, zpětné vazby,  které by se mohly

v budoucnu šikovně zapracovat a celý nově nastavený proces dále úspěšně rozvíjet.

Proto jsem  si  dovolil  touto formou  vyslovit svůj  soukromý  názor  a  zejména  poděkovat celé
Jachtařské akademii v čele se Zdeňkem Súnderhaufem  a všemi spolupracujíci'mi trenéry, technickými

pomocníky,  administrativou  apod.,  kdy se jim  podařilo v této  obtížné  době  úspěšně  dokončit  letošní
ročni'k tohoto rekvalifikačního kurzu.

Upřímně děkuji celé Jachtařské akademii,

ahoj


